
 

 
INFOBRIEF 17 juni 2023 

 

Beste ouder(s)/ verzorger(s), 
 

Het einde van het schooljaar komt in zicht. Wij zijn naast een fijn afronding van het 

schooljaar ook al druk bezig met de organisatie van het komende schooljaar.  
 

Belangrijk daarbij is dat we alle groepen met 
leerlingen weer verdelen over de leerkrachten, dat 

de planningen gemaakt worden etc. Omdat we op 

dit moment nog bezig zijn met de invulling van de 
vacature bij de kleutergroepen hebben we nog niet 

alle groepen in kunnen delen.  
 

Wat we wel al weten is dat de huidige groep 7 van 
juf Annemarie en juf Aukje volgende schooljaar de 

groep 8 wordt van juf Anne. De huidige groep 7 

van juf Denise zal volgende schooljaar de groep 8 
van meneer Michel worden. 

 
Verder starten we volgende schooljaar ook met een combinatiegroep 2/3.  

De samenwerking tussen de leerlingen en de leerkrachten van kleutergroepen 0-1-2 en 

de groep (-en) 3 krijgt daarmee nog meer vorm en dat vinden we belangrijk. Voor de 
kleuters zal het niet zo’n verandering zijn want die zijn natuurlijk al gewend om met 

oudere en jongere kinderen in een groep te zijn. 

  
De groepen 6, 6/7, 7 en de twee groepen 8 zullen volgende schooljaar les krijgen op de 

Abdijlaan. Alle andere groepen krijgen les op de Koekoekstraat. 
 

Zodra de planning rond is sturen we u natuurlijk weer het overzicht van alle groepen en 

leerkrachten. 
 

 

Schoolfruit 
Het schoolfruit dat de leerlingen 
krijgen bevalt volgens ons prima. 

Er wordt goed gegeten, dus dat is 

fijn. 
 

We hebben van Jurrius zelfs een 
extra koelkast te leen gekregen 

zodat het fruit ook lekker koel blijft 

en daardoor nog lekkerder is.  
 

  



 

Terugblik avondvierdaagse 
Er is heel goed gewandeld en ook dit jaar hebben er weer heel veel kinderen meegedaan. 

Complimenten voor alle ouders en grootouders, en een aantal leerkrachten, die met de 

kinderen hebben gewandeld.   
Er waren ook enkele ouders/ 

leerlingen die het heel 
jammer vonden dat we 

onderweg geen posten 

hadden waar de kinderen 
een stuk fruit of wat te 

drinken kregen.  

 
Daar kunnen we ons 

achteraf zeker iets bij 
voorstellen en dus zorgen 

we er koste wat kost voor 

dat we volgend jaar weer 
wel een post bemensen 

onderweg.  
We gaan gewoon nog vroeger beginnen met het werven van vrijwilligers die ons helpen 

naast de leerkrachten die de inschrijvingen verzorgd hebben en als klaar-over hebben 

gefunctioneerd. 
 

Zonnebrand 

We genieten inmiddels volop van het heerlijke zomerse weer!!   

 
Wij vinden het op De Rank héél belangrijk dat de kinderen veilig kunnen buitenspelen als 

ze op school zijn.   

 
Op beide locaties zijn deze week daarom dispensers neergehangen met 

zonnebrandcrème erin waarmee de kinderen zich vóór het naar buitengaan kunnen 

insmeren ter bescherming van de huid. Het is immers heel belangrijk om de kinderen al 
jong aan te leren dat de kwetsbare huid goed beschermd moet worden, dit om 

problemen op latere leeftijd te verminderen.  
 

Ter informatie treft u hieronder de gegevens van de CareLyn 
zonnebrandcrème die wij gebruiken: 
• SPF30 
• Vrij van microplastics 
• Hoge bescherming UVA en UVB 
• Waterresistent 
• Boots 5* classificatie 
• Reuk- en kleurstofvrij 
• Hypoallergeen en PH-neutraal 
• Glutenvrij 
• Vriendelijk voor dieren: niet getest op dieren 

 

Op deze manier hopen wij veilig te kunnen genieten van 

dit zomerse weer!  
 

  



 

Terugblik op het drakenbootfestival Helmond 
 

Op zondag 11 juni heeft het team van De Rank meegedaan aan de Drakenbootrace in 

Helmond. We kregen de bezetting voor de peddelaars niet helemaal rond, daarom zijn er 
vier vrienden- en familieleden ingezet. 

 
Het was een 

geweldige dag en we 

hebben het voor een 
eerste keer prima 

gedaan. Het was ook erg leuk dat er een aantal 

ouders en leerlingen zijn komen kijken. 
 

Hier een impressie van die dag en op onze 
website kunt u een filmpje terugkijken van deze 

leuke dag. 

  

 

 
 

 

 
 

 
 

 

Samen blijven we bouwen aan onze school en ons onderwijs. 
We hopen u weer goed geïnformeerd te hebben. Mocht u vragen of 

opmerkingen hebben, we zijn er heel benieuwd naar. 

Manny Liebregt (directeur-bestuurder) 

 

https://youtu.be/WOwfA6vrCcA

	Ter informatie treft u hieronder de gegevens van de CareLyn zonnebrandcrème die wij gebruiken:

